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      Z Á P I S 
                o průběhu zasedání Zastupitelstva města Nový Knín 

                          č. 25/21 
                 ze dne 27. 1. 2022 

 

 

Zasedání Zastupitelstva města Nový Knín se konalo v prostorech městské radnice Nový Knín. 

Z tohoto řádného zasedání byl pořízen audiozáznam. Tento záznam je přílohou zápisu a bude 

uveřejněn na webových stránkách Města Nový Knín.  

 

Program  

1.  Zahájení 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

3. Schválení programu 

4. Schválení rozpočtu na rok 2022 

5. Schválení zadání výběrových řízení na zhotovitele rekonstrukce místních 

komunikací 

6. Schválení smlouvy o budoucí smlouvě s ČEZ Distribuce a.s. 

7. Diskuse 

8. Závěr 
 

 

 

Tvorba zápisu odpovídá platnému zákonu o obcích. Dále dle platného Jednacího řádu 

Zastupitelstva města Nový Knín jsou v něm uvedeny následující náležitosti: 

a) den a místo jednání 

b) hodina zahájení a ukončení zasedání 

c) doba přerušení 

d) jména určených ověřovatelů zápisu 

e) jména omluvených a neomluvených členů zastupitelstva 

f) program jednání 

g) průběh rozpravy se jmény řečníků 
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h) podané návrhy 

i) jmenný výsledek hlasování 

j) podané dotazy a návrhy 

k) schválené znění usnesení  

l) další skutečnosti, které by se podle rozhodnutí členů zastupitelstva města měly stát 

součástí zápisu 

Z celého průběhu jednání je pořízen audiozáznam a toto zasedání zastupitelstva bylo také 

vysíláno živě přes městský on-line kanál na internetu.  

Tento zápis podléhá podpisu dvou ověřovatelů zápisu a podpisu starosty či pověřeného zástupce 

města. Přijatá oficiální usnesení jsou pouze ta, která byla zastupitelstvem města schválena. 

V zápise jsou však uvedena všechna usnesení, o kterých se jednalo, tedy i ta, která schválena 

nebyla. 

 

1. Zahájení 
 

Zasedání Zastupitelstva města Nový Knín zahájil starosta města pan Petr Chmelík v 19:05 

hodin. Na začátku zasedání je přítomno sedm zastupitelů města osobně a vzdáleně je připojena 

paní Ing. Jaroslava Michálková a pan Ing. Josef Lukeš, PhD. Zasedání Zastupitelstva města 

Nový Knín č. 25/22 je usnášeníschopné.  

Omluveni byli tito zastupitelé – Ing. Radek Hrubý, Martin Provazník, Marek Zach, Ing. Štěpán 

Polák, Michal Rambousek a Tomáš Kadlec. 

 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu 
 
Zastupitelé zvolili ověřovatele zápisu. 
 

 
Usnesení č. 1 - 25/2022 - ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

volí 

ověřovatele zápisu Ing. Tomáše Havlíčka a Radku Panskou. 
 
 
Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
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Jmenné hlasování: 
 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD.       -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
 

 

3. Schválení programu 
 
Starosta uvedl informace o programu zasedání. Hlavním bodem jednání je schválení rozpočtu 
města na rok 2022. Dalším bodem je dále administrace výběrového řízení na opravu místních 
komunikací, již dříve bylo zažádáno o dotace v rámci těchto oprav. Dále starosta dodal, že 
pokud by město dotaci na opravu komunikací neobdrželo, byly by tyto opravy hrazeny 
z prostředků města. Starosta ještě uvedl doplnění programu o bod týkající se schválení 
smlouvy o budoucí smlouvě na věcné břemeno se společností ČEZ Distribuce a.s. Tato 
smlouva nebyla již dvakrát zastupitelstvem schválena, jelikož nesplňovala podmínky zadané 
zastupitelstvem. Nyní tato smlouva podmínky již splňuje. 

 

Usnesení č. 2 - 25/2022 - ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

schvaluje 

doplněný program zasedání. 
 
 
Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD.       -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
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4. Schválení rozpočtu na rok 2022 
 
Starosta uvedl, že rozpočet visel řádně na úřední desce, materiály a další podklady byly 
zastupitelům v čas zaslány k prostudování a ohledně návrhu rozpočtu byla uskutečněna také 
pracovní schůzka zastupitelů. Rozpočet je navržen jako vyrovnaný a splátky úvěrů jsou kryty 
přebytkem z hospodaření. 
     Starosta předal slovo paní účetní města Ing. Bláhové, která je připojena on-line. 
Paní Ing. Bláhová uvedla, že veškeré výdaje jsou kryty příjmy a splátka úvěru je kryta 
přebytkem hospodaření. Dále uvedla, že rozpočtové příjmy jsou ve výši 41 389 000 Kč a ve 
stejné výši jsou výdaje. Na základě podnětů byly rozpracovány příjmy na paragrafu 0000, které 
byly v návrhu rozpočtu v celkové výši 37 000 000 Kč. Jedná se o následující předpokládané 
finanční příspěvky. Příjem z DPH ve výši 16 000 000 Kč, příjem z daně z příjmu PO ve výši 
7 500 000 Kč, příjem daně z příjmu FO ve výši 5 500 000 Kč, dále daň z hazardních her ve výši 
887 000 Kč, daň z nemovitostí ve výši 2 100 000 Kč, správní poplatky ve výši 600 000 Kč, 
poplatky za TKO ve výši 1 800 000 Kč, neinvestiční příspěvek od obcí na náklady městské 
policie ve výši 950 000 Kč, neinvestiční příspěvek na zpracování Zpravodaje ve výši 63 000 
Kč a neinvestiční příspěvek v rámci souhrnného dotačního vztahu ve výši 1 600 000 Kč. Výše 
tohoto příspěvku byla oproti roku 2021 snížena o 20 % z důvodu zrušení výkonu agendy 
v úseku přestupků. Dále byla v návrhu rozpočtu na rok 2022 navýšena daň z nemovitosti na 
základě schválené vyhlášky platné od 1. 1. 2022. V rámci návrhu rozpočtu byly dále postupně 
probrány výdaje za veškeré paragrafy. Navrhované výdaje pro rok 2022 jsou v návrhu rozpočtu 
plánovány tak, že kopírují skutečnost roku 2021. Například v paragrafu 1039 lesy je plánováno 
160 000 Kč z důvodu kůrovcové kalamity, dále na paragrafu 2212 silnice jsou plánovány 
výdaje ve výši 7 500 000 Kč, které by měly pokrýt plánované opravy komunikací i v případě, 
že by na ně město nezískalo dotaci. Na paragrafu 2310 se v návrhu rozpočtu již počítá 
s výpadkem příjmu za vodné, které od 1. 1. 2022 přechází na VHS Dobříš. V souvislosti s tím 
zároveň dochází ke snížení výdajů a Město Nový Knín do plánovaných výdajů na vodovod 
zahrnuje pouze výdaje na elektřinu. Na paragrafu 2321 se obdobně do návrhu rozpočtu 
nezahrnují příjmy za stočné a na druhé straně jsou poníženy celkové výdaje na provoz 
kanalizace, který od 1.1. 2022 zajišťuje VHS Dobříš. Město Nový Knín bude hradit pouze 
náklady na elektrickou energii, vývoz jímek a splátky úroku z úvěru.  
     U svozu TKO na paragrafu 3722 jsou navrhované výdaje ve výši skutečných nákladů roku 
2021.  
     Na dotaz pana Kolky, zda budou výdaje na elektrickou energii v roce 2022 pokryty, 
konkrétně u veřejného osvětlení, odpověděla paní Ing. Bláhová, že výdaje na veřejné osvětlení 
jsou plánovány ve výši 600 000 Kč. V roce 2021 byly tyto výdaje ve výši zhruba 370 000 Kč, 
z čehož vyplývá, že pro rok 2022 má Město Nový Knín na paragrafu veřejné osvětlení - 
elektrická energie rezervu ve výši 230 000 Kč. Na paragrafu 3745 péče o vzhled obcí a veřejnou 
zeleň jsou plánovány výdaje ve výši 3 000 000 Kč, což je z důvodu zatím nedokončené akce 
kompostéry. Paní Ing. Bláhová dále uvedla, že na paragrafu 6409 jsou výdaje ve výši 400 000 
Kč, jedná se o výdaje v rámci participativního rozpočtu. 
     Panu Máchovi se zdají nízké náklady na dopravní obslužnost, paní Ing. Bláhová dopověděla, 
že v roce 2021 bylo na tomto paragrafu celkem rozpočtováno 250 000 Kč, ale vyčerpáno bylo 
200 000 Kč, z čehož vyplývá, že pro rok 2022 má Město Nový Knín v rozpočtu připravenou 
rezervu ve výši 50 000 Kč k pokrytí případného zdražení dopravní obslužnosti.  
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Usnesení č. 3 - 25/2022 - ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

schvaluje 

zveřejněný návrh rozpočtu na rok 2022 jako vyrovnaný. Celkový objem příjmů činí 41 389  
000 Kč a celkový objem výdajů činí 41 389 000 Kč. Splátka úvěru ve výši 1 434 000 Kč bude 
kryta financováním, tj. přebytkem hospodaření let minulých. V rámci schváleného rozpočtu 
schvaluje zastupitelstvo města neinvestiční příspěvek příspěvkové organizaci Základní škola a 
Mateřská škola Nový Knín ve výši 3 350 000 Kč a příspěvek do sociálního fondu ve výši 
80 000 Kč. Závazné ukazatele rozpočtu jsou stanoveny paragrafy. 

 
 
Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD.       -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
 
 

 

5. Schválení zadání výběrových řízení na zhotovitele rekonstrukce místních 

komunikací 
 

Starosta v rámci rychlejšího postupu navrhl, zda by administrací výběrového řízení na 

rekonstrukce místních komunikací nemohla být pověřena rada města s tím, že by následně byl 

výsledek předložen zastupitelstvu ke schválení. Je schválená žádost o dotaci v rámci této 

záležitosti.  

     Zastupitelé s tímto návrhem souhlasí. 

 

 
Usnesení č. 4 - 25/2022 - ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

pověřuje 

radu města administrací výběrového řízení na zhotovitele akce „REKONSTRUKCE MÍSTNÍCH 

KOMUNIKACÍ III. TŘÍDY, ÚSEKŮ 9C, 23C, 26C, 30C A 59C“, na kterou byla podána žádost o 

dotaci z programu Ministerstva pro místní rozvoj. A dále ukládá radě předložit výsledek výběrového 

řízení ke schválení zastupitelstvu města. 
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Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD.       -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
 
 

 

Doplněný bod programu 

 

6. Schválení smlouvy o budoucí smlouvě s ČEZ Distribuce a.s. 
 

Tento bod se týká schválení smlouvy na věcné břemeno na Hranicích se společností ČEZ 

Distribuce a.s. Jde o výměnu trafostanice a vedení. Věcné břemeno je v délce 185 metrů. ČEZ 

Distribuce a.s. nabízí za toto věcné břemeno 18 500 Kč, což odpovídá již dříve daným 

podmínkám zastupitelstva. Smlouva se již na předchozích zasedáních již dvakrát řešila, až 

nyní podmínky zastupitelstvu vyhovují.  
 

Usnesení č. 5 - 25/2022 - ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

schvaluje 

smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IE-12-6010126 

Hranice – výměna TS PB_2134 a NN, mezi Městem Nový Knín a ČEZ Distribuce a.s. se sídlem 

Teplická 874/8, Děčín – Podmokly, Děčín 405 02 

a pověřuje 

starostu města podpisem smlouvy. 

 
Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
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Jmenné hlasování: 
 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD.       -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 

 

 

 

7. Diskuse    

 

Starosta uvedl, že v rámci participativního rozpočtu, který má své podmínky, je možné do 

konce ledna podat návrhy s možnými realizacemi. Dále dodal, aby se občané podmínek 

nezalekli a podali své návrhy a pohledy, jak zlepšit Nový Knín. Návrhy, které neuspějí, se 

mohou dále evidovat a může dojít k jejich realizaci v budoucnu. Uzávěrka podání návrhů je 

31. 1. 2022. Kvalitní návrhy je možné zrealizovat i mimo participativní rozpočet. 

 

Starosta uvedl informace o svozu TKO. V prvních svozech se vyskytly dílčí problémy 

s nesvezením některých popelnic, vše se postupně dalo či dává do pořádku. V příštím týdnu 

by měla firma obdržet vlastní svozový vůz. 

 

Diskuse zastupitelů 

 

Pan Pipota se uvedl, že dostal od občanů otázku, proč se v Libčicích zvedla daň z nemovitosti 

o 100 % stejně jako v Novém Kníně. Proč to nemohlo být méně. Starosta odpověděl, že 

koeficient je stejný pro všechny obce či části Nového Knína (Hranice, Chramiště, Kozí Hory) 

tak, aby déle nedošlo k úvahám, proč v jedné lokalitě je cena vyšší a jinde nižší. Pan Pipota 

uvedl, že naopak nedošlo ke skokovému zdražení svozu TKO. Starosta uvedl, že se těmto 

lokalitám zase vychází vstříc v cenách ve stočném apod. 

 

Pan Ing. Lukeš, PhD. uvedl, že by bylo dobré uvést zdražení v absolutních číslech. Starosta 

uvedl, že informace o této záležitosti připraví na příští zastupitelstvo či do Zpravodaje či na 

web města. Pan Ing. Lukeš, PhD. dodal, že nejde o drastické částky, jde o stokoruny za rok. 

 

 Paní Ing. Michálková uvedla, že se na pracovním zastupitelstvu řešila oprava hřbitovní kaple. 

Starosta uvedl, že město může za vlastní peníze v dohledné době kapli začít opravovat. Toto 

se bude řešit na některém dalším zasedání zastupitelstva či rady.  

 

Paní Panská se dotázala na parkoviště u Coopu Na Smíchově. Starosta uvedl, že pokud vyjde 

obdržení dotace na rekonstrukci komunikací, měly by se tyto prostředky rozprostřít právě do 

těchto oprav. Tedy u Jednoty, prostor před mateřskou školkou a další místa.  
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Diskuse veřejnosti 

 

Pan XXX uvedl, že v některém z minulých zasedání nebyl ověřen zápis. Dodal, zda je tato 

věc administrativně v pořádku. Starosta odpověděl, že věc prověří, ale že k ověření dojít 

mělo. 

 

Dále pan XXX uvedl, jaká je situace kolem chodníků ve Starém Kníně a v Sudovicích. 

Starosta odpověděl, že nyní je záležitost na straně projektanta.  

 

Další dotaz byl na veřejné osvětlení a možnou dotaci a jeho opravu. Starosta odpověděl, že se 

nyní čeká na dotační výzvu. Ta by měla být údajně v únoru 2022. Daná záležitost byla již 

schválena v zastupitelstvu. Dále starosta uvedl, že v poslední době bohužel častěji dochází 

k problémům s veřejným osvětlením, které je ve špatném stavu.  

 

Pan Kolka se dotázal, jak bude probíhat oprava mostu v Paškově ulici. Starosta uvedl, že se 

daná věc řeší s cestmistrem kraje, v jehož vlastnictví most je. Pan Kolka dodal, že by mělo 

dojít také k opravě mostku z Libčic do Čeliny, kde k žádné potřebné opravě zatím ještě 

nedošlo.  

 

Starosta uvedl, že se rozběhla akce opravy mostu do Malé Hraštice. Oprava se již projektuje. 

Most by měl být zbourán a bude vystavěn nový. Nemělo by se stavět na etapy. Nicméně tím 

dojde k objízdným trasám.  

 

Pan XXX se dotázal, zda je pravda, že město splácí či odkupuje pozemky pod letním kinem. 

Zda je to také zahrnuto v rozpočtu. Pan Starosta odpověděl že ano, tyto pozemky se kupovaly 

v období krize a splácí se. 

 

Dále proběhla diskuse mezi panem XXX a zastupiteli ohledně pozemků pod hasičárnou 

v Novém Kníně. Pan Ing. Havlíček odpověděl, že se čeká na geometrické zaměření, na jehož 

základě by mělo dojít k plánované směně pozemku. Vše by mělo být připravené.  

Se směnami pozemků souvisí i případné odstavné parkoviště u Oplocenky a odstavné plochy 

autobusů. Pan XXX dodal, že by zde byla vhodná autobusová zastávka, pokud by zde bylo 

odstavné parkoviště. 

 

Dále pan XXX řekl, zda by mohl být podrobný rozklíčovaný rozpočet oficiálně zveřejněn. 

Starosta uvedl, že ano.  

 

Dále proběhla debata o kvalitě přenosu. Datové přenosy nejsou ideální. 

 

 

 

8. Závěr 
 

Starosta města ukončil zasedání v 20:07 hodin. 
 

Výsledky hlasování 
                              ze zasedání Zastupitelstva města Nový Knín   

     dne 27. 1. 2022 
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Usnesení 

č. 1-25/2022-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 2-25/2022-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 3-25/2022-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 4-25/2022-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 5-25/2022-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

 
V Novém Kníně dne 27. 1. 2022 
 
Zapsal: Bc. Pavel Foltýn 
 
Ověřovatelé zápisu: 

Radka Panská                            ___________________________  

Ing. Tomáš Havlíček   ___________________________ 

Starosta města: 

Petr Chmelík               ___________________________ 

 
 

 
 
 

 




